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ПРЕПИС-ИЗВЛЕЧЕНИЕ ОТ ПРОТОКОЛ № 8 
от заседанието на УС на СБФД, състояло се на 29.06.2023 г. 

 
Присъстват от УС: Михаил Мелтев, Геновева Димитрова, Илиян 

Джевелеков, Иван Павлов, Светослав Драганов, Владимир Лекарски, Деян 
Статулов, Стефан Командарев, Мариана Вълканова, Правда Кирова, Весела 
Данчева 

Присъсват по ZOOM: Милко Лазаров,  Петър Вълчанов, Анастас 
Джидров 

Присъстват още: Венелин Грамадски – председател на Контролната 
комисия, Васил Мареков – секретар по стоп. въпроси, Екатерина Чурилова – 
юрист СБФД, Биляна Николова – председател на гилдия „Монтаж“, Цветан 
Недков – председател на гилдия „Оператори“, Стефан Илиев – председател на 
гилдия „Композитори и звукорежисьори“ 

 
ДНЕВЕН РЕД:   

1. Вземане на решение за наемател на Дома на киното 
2. Разглеждане и одобряване на договор за наем за магазин № 5, бул. 

Гоце Делчев 31 
3. Утвърждаване на нови членове на СБФД 
4. Разни  

 
Към момента на откриване на заседанието присъстват 14 /присъствено и 

дистанционно/ от 15 членове на УС. Заседанието има кворум за провеждане и 
взимане на решения. 

Михаил Мелтев подложи на гласуване обявения дневен ред. 
 
УПРАВИТЕЛНИЯТ СЪВЕТ утвърди дневен ред за провеждане на 

настоящото заседание както следва: 

1. Вземане на решение за наемател на Дома на киното 
2. Разглеждане и одобряване на договор за наем за магазин № 5, бул. 

Гоце Делчев 31 
3. Утвърждаване на нови членове на СБФД 
4. Разни  

 
„за“ – 14 (Милко Лазаров, Михаил Мелтев, 
Геновева Димитрова, Илиян Джевелеков, 
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Иван Павлов, Светослав Драганов, 
Владимир Лекарски, Деян Статулов, Стефан 
Командарев, Мариана Вълканова, Правда 
Кирова, Весела Данчева, Петър Вълчанов, 
Анастас Джидров) 
„против“ – няма   
„въздържали се“ – няма 

 
ПО ПЪРВА ТОЧКА ОТ ДНЕВНИЯ РЕД: 
xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx 
Михаил Мелтев: Колеги, има ли други изказвания? Ако няма, моля да 

гласувате кой е за прекратяване на преговорите с Йордан Жечев и да се 
продължат преговорите само с останалите двама от кандидатите.  

Към момента на гласуването участват /присъствено и дистанционно/ 14 
членове от Управителния съвет. Заседанието има кворум за взимане на 
решение. 

Михаил Мелтев: Гласували „за“ – 6 души; „против“ – 8. Значи не се 
приема и преговорите продължават с 3-ма. 

УПРАВИТЕЛНИЯТ СЪВЕТ РЕШИ: Да се продължат преговорите за 
стопанисване на комплекса Дом на киното с тримата кандидати, а именно: 
Purple Rain, „Амбиент“ и Йордан Жечев. 

      „за“ – 8 души 
      „против“ – 6 души 
      „въздържали се“ - няма 
 
Михаил Мелтев: Избор на състав на комисията, която ще преговаря с 

кандидатите. Милко Лазаров предложи 3-ма души. Ако сте съгласни с неговите 
предложения /а може и да не сте съгласни/ и имате нови предложения, да ги 
чуя. 

Илиян Джевелеков:  Поне още двама от УС трябва да има и да идват, 
защото аз не мога да си представя как до 10-ти юли ще преговаряме и ще 
стигнем и до решение с три отделни кандидатури… 

Екатерина Чурилова: Това по принцип е технически въпрос, но е хубаво 
да има… 

Илиян Джевелеков: Да има представителност… 
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Екатерина Чурилова: Ако ще има одобряване на програма, която вие 
искате да заложите в договора, трябва да има някой, който да присъства и да 
каже защо го искате. Защото аз мога да им обясня, но не е… 

Илиян Джевелеков: Ами Мишо нали ще присъства… 
Екатерина Чурилова: Добре, просто казвам… 
Михаил Мелтев: Нека да приемем, че ние сме представители на 

администрацията. Нека да има актив и от УС, поне още някой... 
Васил Мареков: Предлагам Деян Статулов… 
Глас: Казва, че няма да го има… 
Мариана Вълканова: Предлагам Илиян Джевелеков 
Михаил Мелтев: Добре, други предложения има ли? 
Светослав Драганов: Аз мога да се включа като резерва… 
Михаил Мелтев: Съставът на работната група е: Васил Мареков, аз, Катя 

Чурилова, Илиян Джевелеков и Светослав Драганов. Който е съгласен, моля да 
гласува. 

Към момента на гласуването участват /присъствено и дистанционно/ 14 
членове от Управителния съвет. Заседанието има кворум за взимане на 
решение. 

УПРАВИТЕЛНИЯТ СЪВЕТ РЕШИ: Определя работна група в 
състав: Михаил Мелтев, Васил Мареков, Катя Чурилова, Илиян 
Джевелеков и Светослав Драганов, която да проведе допълнителни 
разговори с тримата кандидати за стопанисване на Дома на киното / Purple 
Rain, „Амбиент“ и Йордан Жечев/ с цел доуточняване на офертите им и 
изчистване на неяснотите по възникналите въпроси. 

 
      „за“ – 14 /всички участващи/  

       „против“ – няма 
      „въздържали се“ – няма 
 
Xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx 
 
УПРАВИТЕЛНИЯТ СЪВЕТ РЕШИ: Допълва състава на работна 

група, определена по-рано с още един човек, а именно Иван Павлов. 
Целият състав на работната група е: Михаил Мелтев, Васил Мареков, 
Катя Чурилова, Илиян Джевелеков, Светослав Драганов, Иван Павлов, 
която да проведе допълнителни разговори с тримата кандидати за 
стопанисване на Дома на киното / Purple Rain, „Амбиент“ и Йордан Жечев/ 
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с цел доуточняване на офертите им и изчистване на неяснотите по 
възникналите въпроси. 

„за“ – 11 / Михаил Мелтев, Геновева 
Димитрова, Илиян Джевелеков, Иван 
Павлов, Светослав Драганов, Владимир 
Лекарски, Деян Статулов, Стефан 
Командарев, Мариана Вълканова, Правда 
Кирова, Весела Данчева/  
„против“ – няма 

     „въздържали се“ – няма 
 
Забележка: Поради разпадане на интернет връзката в приемането на 

горното решение са участвали само присъстващите на място/ 
      
ПО ВТОРА ТОЧКА ОТ ДНЕВНИЯ РЕД: 

  
 Михаил Мелтев: Наемателят е същият, просто по негово желание иска да  
смени фирмата, която сключва договора със Съюза. Не можах да разбера от 
Васко каква е причината. Има ли някой „против“?- Няма. „Въздържал се“? – 
Няма. Приемаме. 

УПРАВИТЕЛНИЯТ СЪВЕТ РЕШИ: Не възразява да се промени 
юридическото лице по договор за наем за магазин № 5, гр. София, бул. 
Гоце Делчев 31, а именно:  xxxxxxxx. 

„за“ – 11 /Михаил Мелтев, Геновева 
Димитрова, Илиян Джевелеков, Иван 
Павлов, Светослав Драганов, Владимир 
Лекарски, Деян Статулов, Стефан 
Командарев, Мариана Вълканова, Правда 
Кирова, Весела Данчева/  
„против“ – няма 

     „въздържали се“ – няма 
 

ПО ТРЕТА ТОЧКА ОТ ДНЕВНИЯ РЕД:  
 
УПРАВИТЕЛНИЯТ СЪВЕТ РЕШИ:  
1. Утвърждава за членове на СБФД, както следва:  
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- Николай Стефанов Стефанов – гилдия „Режисьори“ 
- Ирена Христова Иванова и Християна Юлиева Стоименова – гилдия 

„Актьори“ 
- Ралица Георгиева Големанова – гилдия „Драматурзи“ 
- Анастас Пунев и Галина Жекова – гилдия „Критика“ 
2. Възстановява членството в СБФД на: 
- Олга Димитрова Сагаева - гилдия „Композитори и звукорежисьори”  
- Стефан Белов – гилдия „Критика” 

 
 „за“ – 11 /Михаил Мелтев, Геновева 
Димитрова, Илиян Джевелеков, Иван 
Павлов, Светослав Драганов, Владимир 
Лекарски, Деян Статулов, Стефан 
Командарев, Мариана Вълканова, Правда 
Кирова, Весела Данчева/  
„против“ – няма 

     „въздържали се“ – няма 
 
С изчерпване на дневния ред, заседанието бе закрито. 
 
Подробната дискусия по обсъжданите точки е в аудиозапис, неразделна 

част от настоящия протокол. 
 
 

ГЛ. СЕКРЕТАР:   ПРЕДСЕДАТЕЛ:  
 /Михаил Мелтев/      /Милко Лазаров/  

 


